



Cher.e.s Humanimalien.n.e.s,

La semaine dernière, Kurosawa nous a mis sur la voie d'une poétique de la catastrophe.

La conversation reprend ce jeudi 23 fév. à 11h30, hors des murs de l'université, avec un texte de Yoann Moreau : "Des catastrophe 'hors sujet'".

Le rendez-vous est donné au Happy Goat Café sur la rue Wilbrod, à quelques pas de l'université.

Cette semaine se termine le festival du documentaire à Wakefield. Le samedi 25 février, Christabelle Sethna et Joanna Dean, deux des co-éditrices d'un livre à paraître Animal Metropolis, donnent une conférence à la suite de la projection du documentaire "Unlocking the Cage".

De retour en FSS11003 le jeudi 2 mars, nous lisons un texte d'**Erik Bordeleau**, sur l'anthropologie de la monnaie et des dérivés financiers. Erik est un chercheur prolifique affilié à l'Université Concordia et au SenseLab. Il est notre prochain invité au HAL et nous rejoindra le jeudi 9 mars! Plus d'informations sont à venir à ce sujet.

Au plaisir de vous retrouver ce jeudi!

Dear Humanimaliens,

Last Thursday, Kurosawa's movie set the tone to discuss the poetics of catastrophe.

We'll keep the conversation going with a text by Yoann Moreau entitled "Des catastrophes 'hors sujet'".

Because this week is Reading Week, we will have our next reading and gathering on Thursday 23rd at 11h30 outside university, at the Happy Goat Café on Wilbrod Street, which is only a few minutes walk from the university.

As a reminder, there is also the Documentary Festival going on in Wakefield this week. On Feb. 25th, Christabelle Sethna and Joanna Dean, two of the co-editors of Animal Metropolis, will give a talk after the screening of the documentary "Unlocking the Cage".

We'll be back in FSS11003 on March 2nd, with a text by **Erik Bordeleau** on the anthropology of money and derivatives. Erik is a prolific researcher affiliated to Concordia University and the Sense Lab. He is our next Guest Speaker and will join us the week after (the 9th of March). More information on this is yet to come.

We hope to see you there!